
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 23. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 278
Kan ministeren oplyse, hvad det faktiske økonomiske og personalemæssige ressource-
forbrug forbundet med Lektoratsordningen er i ministeriet i lyset af ministerens udtalelse 
til Politiken om, at Lektoratsordningen er "dyr at drive i forhold til bevillingens størrelse"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Dennis Flydtkjær 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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